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Весела Коледа и 

честита Нова година! 



 

 

 

 

                                                                                        Интервю 

              С г-н Борислав Борисов, директор на нашето училище 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Г-н Директор, 2014г. вече почти измина, а както знаем, края на годината освен 
време за празници, е и време за равносметка. Каква е вашата, като директор на 
нашето любимо училище? 

Общо взето, на база на общата криза смятам, че добре завършваме тази календарна 

година. Нормално протичаха учебните занимания и се надявам, че учениците учиха 

добре. Сдобихме се с доста нови материални придобивки, но аз смятам за по важно 

да дадем на учениците качествено и съдържателно образование. Нашата цел е тази -

да ви образоваме, да ви подготвим за живота, като ви развием интелектуално и 

морално. Разбира се, винаги има какво още да се желае, затова целите ни през 

2015г. трябва да са още по-високи. Нашето „производство“ всъщност сте вие-

учениците, а образованието е дълъг и сложен процес, за който много важно е и 

взаимодействието между училището и родителите. Като цяло, доволен съм от 

постигнатото през 2014г.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Интервюто взеха Менис Ахмедова и Гюляй Мехмедова от Х клас.  

 

 

 

 

Като ваши възпитаници какво да очакваме през новата 2015г.? 

Очаквайте много, но и давайте много от себе си, за да постигнете възможно най-

добри резултати. Ще продължим да отчитаме вашите желания и потребности, ще 

се стремим да подобряваме качеството на образование и материалната база. 

Много желая да се приема от всеки един ученик материалната база, не само като 

лично негова, но и като своеобразно наследство за следващите поколения, за да се 

пази и съхранява подобаващо. На всеки ученик бих поднесъл една „изненада“ – ще 

му осигуря възможността напълно да покаже своите знания и възможности! А на 

10 клас по математика специално, Новата година ще донесе новото знание – 

логаритъм!  

Какво ще пожелаете на своите ученици? 

Най-важното – да са живи и здрави, да видя по голяма отговорност в учениците за 

да използват всеки един ден в училище пълноценно, да бъдат душевно спокойни, 

но и целеустремени, за да успяваме повече! Нека утре да знаем и можем повече от 

днес! 

 



 

 

 

                               Напред и нагоре! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Успехите ни през изминалата година не бяха малко! Разбира се, няма как на страниците на нашия 

скромен вестник да отразим всички, но ще се постараем да споменем някои от тях. 

На финалния кръг на Олимпиадата по гражданско образование в гр. Кюстендил, проведена на 

9,10 и 11 май участва Радослав Кънев. Проектът му, наречен „С любов и грижа към земята“ 

впечатли журито и той заслужено се класира втори.  

Ивана Драгомирова с научен ръководител г-жа Румяна Неделчева взе участие в Национална 

ученическа конференция, посветена на стогодишнината от началото на Първата световна 

война, организирана от РИО и община Кърджали, филиалът на Пловдивски университет- 

Кърджали и СОУ „П. Р. Славейков“. За своя доклад и мултимедийна презентация на тема „Не се 

изисква героизъм, за да командвате мъжете в бой. Необходим е героизъм, за да сте един от 

онези мъже, които отиват в бой!“ тя получи специална награда. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Айджан Айдънова се представи 

блестящо на националната 

олимпиада „Знам и мога“ заемайки 

второ място.  

 

По случай Световния ден на водата – 22 март 

в град Бургас се проведе финалния етап на 

националното състезание за мултимедийна 

презентация „Водата – извор на живот“. От 

общо 106 презентации само 16 бяха 

допуснати до този етап и една от тях бе на 

Ивана Драгомирова, Денислав Иванов и 

Симона Кънчева на тема „ Какво пием?“ 

 

През изминалата 2014г. доказахме, че сме добри не само в науката, но и в изкуството и спорта. 

Хакан Шабанов взе втора награда в конкурса „ Рецептите на баба“ със своята рисунка.  

Налян Ниязиева участва в конкурса за фотография 

„Водата – извор на живот“ с мото „Чиста вода за 

здравословен живот“ и спечели поощрителна награда, 

грамота и плакет. Фотографията донесе първо място 

на Радмила Добрева и второ на Ивета Иванова на 

Международния конкурс „Аз обичам Черно море“ 

Несебър 2014. На същия конкурс  раздел „Поезия“ 

Хакан Шабанов със стихотворението си „На море“ се 

класира четвърти, а Ивана Драгомирова стана първа с 

„Дали морето спи?“. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Традиционни са успехите ни в хандбала. На „Ученически игри- 2014“ нашите момчета и 

момичета участваха и постигнаха поредните си успехи. СОУ „Васил Левски“ гр. Опака 

беше единственото училище в България с три отбора на финалите! Заслужено си 

завоюваха две втори и едно четвърто място. С модерната, резултатна и коректна игра 

възпитаниците на учителите Е. Али, С. Ахмедов, Мл. Пенев и Д. Добрев станаха любимци 

на всички участници и зрители в състезанията. Огромният труд положен от състезателите 

и учителите донесе поредния повод за гордост на Директора на училището – Б. Борисов. 

Във всички тях – ръководство, треньори и състезатели, живее надеждата, през 

следващата година медалите да бъдат със „златен” отблясък. Това ще даде възможност 

на СОУ „В. Левски” за участие на Световните ученически игри. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Коледа е, стават чудеса! 

В нашата къща с празнична украса 

мама и баба приготвят коледната маса 

-всякакви гозби,плодове и сармички 

ще хапват до насита всички! 

 

А вечер, когато всички сме заспали, 

Дядо Коледа ще дойде подаръците да остави! 

Коледа е, празникът голям! 

Коледа е, стават чудеса! 

 

Айджан Айдънова  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Коледари 
Тръгвам рано отзарана 

коледар реших да стана! 

Вземам аз калпака и балтона 

и потеглям към салона. 

 

Там са стари коледари 

и припяват, и пригласят 

и нареждат, и нагласят! 

 

Аз ги гледам, па се мая 

да се уча искам и мечтая! 

Те започнаха да пеят, 

 да играят, да се смеят! 

 

Хубаво е да си коледар! 

Да даряваш хората със дар 

-здраве, щастие, късмет 

и голям берекет! 

 

Ивета Иванова 

 


